

NOTE DE SERVICE

MEMORANDUM

date: **2020-04-28**

à : **Tous les médecins**
to: **All physicians**

de: **Dre Julie St-Cyr,**
from: **Chef médical – Biochimie**
Medical Chief – Biochemistry

Dr. Alexis Baass,
Biochimiste médical
Medical Biochemist

objet : **Changement de plateforme analytique – Analyse anti-DNase B**
subject: **Change to our analytical platform – anti-DNase B testing**

ENGLISH WILL FOLLOW

Suite à un changement de plateforme analytique, à partir du **28 avril 2020**, l'analyse anti-DNase B ne sera plus effectuée au laboratoire central du CUSM. Si ce test est jugé cliniquement important pour les soins à vos patients, il sera nécessaire de remplir le formulaire AH-612 pour les analyses hors province.

Si vous avez des questions à ce sujet, n'hésitez pas à contacter le biochimiste médical sur appel.

Because of a change to our analytical platform, as of **April 28, 2020** the MUHC central laboratory will no longer be offering anti-DNase B testing. If this test is judged to be clinically important for the care of your patients it will be necessary to fill out an AH-612 form for out of province testing.

If you have any questions concerning this issue please do not hesitate to contact the medical biochemist on call.